
Följ med på roadtrip genom  
Fastighetssnabbens Sverige

Fastighetssnabben  
har funnits med oss  

sedan dag ett
Andreas Wahlén , NP3
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Vår roadtrip fortsätter...
I det här numret besöker vårt reportageteam bland annat 
Sundsvall, Västerås och Göteborg. Det är tre av de uppåt 
trettio orter som Fastighetssnabben numera verkar på. 
Den stadiga utvecklingskurvan tror jag många gånger 
bottnar i bra arbete.

I Sundsvall hälsade vi på hos Norrlands största fastighetsbolag NP3, där vd 
Andreas Wahlén säger ”Fastighetssnabben har funnits med oss sedan dag 
ett och är en stor del av vår resa. De är vår största samarbetspartner och på 
många sätt har vi växt tillsammans.”

Det gläder mig att höra.
Jag själv har också varit på roadtrip bland våra platskontor under hösten. 

Malin Gustafsson, hållbarhetschef och ägare, Bengt Nises, ägare, Susanne 
Lutti, verksamhetschef, och jag åkte två och två till våra platskontor. Vi gör 
de resorna varje höst. Den här gången besökte vi 20 av dem och träffade 
mängder av engagerade medarbetare. 

Att vara ett nationellt företag med platskontor på många platser är en 
utmaning som vi gör till vår styrka. Vi vet hur viktigt det är att verkligen vara 
lokala aktörer på en ort – men förstår också vikten av att det finns en stor 
organisation bakom. 

Genom strategiskt och kontinuerligt arbete, där stark internutbildning 
är en nyckel, lär våra 350 medarbetarna av varandra. På så sätt kan hela 
företagets resurser användas överallt. Det innebär en stor trygghet både för 
oss och våra kunder.

Besöken på kontoren ger oss ett kvitto på att detta verkligen fungerar.

Trevlig läsning!

 

Henrik Åström,
Vd Fastighetssnabben
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På sidan 4 börjar resan 
med kund- och kontors-
besök på varsin sida av 
bron i Sundsvall ...

... för att på sidan 12 
träffa gänget som jobbar 
i expansiva Västerås ...

... innan vi rullar  
till ett Göteborg där 
Fastighets snabben  
växer stabilt. Sidan 16. 



Vår roadtrip börjar i Sundsvall, en av de orter där Fastighetssnabben 
funnits i många år. Där har fastighetsbolaget NP3 sitt huvudkontor. 
Vd Andreas Wahlén konstaterar ”vi startade NP3 år 2010, noterades 
på Stockholmbörsen 2014 och har arbetat med Fastighetssnabben 
sedan dag ett”.

Sundsvall

 Kommuninvånare: 99 200 (varav 60 000 i staden)
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sundsvallsfjärden går som 
en vacker vik in i Sundsvall. Det 
folk kallar nya bron som leder 
E4:an över fjärden har redan 
tio år på nacken. Vi kör över till 
norra sidan. Industrilokalen på 
Gärdevägen ser ut ungefär som 
industrilokaler brukar se ut. I alla 
fall tills man öppnar ytterdörren 
och kliver in i något som skulle 
kunna vara en snygg hotellobby.

Andreas Wahlén, vd för 
fastighetsbolaget NP3 som äger 
industri lokalen där det börs
noterade bolaget har sitt huvud
kontor, tar emot och skrattar.

Han har sett reaktionen förut.
– Besökare brukar bli ganska 

förvånade. Det är givetvis me
ningen. Vi vill visa vad man fak
tiskt kan göra med en industri
lokal, säger han.

Inte minst eftersom han 
beskriver merparten av NP3:s 
fastighetsbestånd som ”den typ 
av fastigheter som du bara åker 
förbi när du ska in till stan eller 
till ett handelscentrum, mest 
industri och lagerfastigheter”.

Han gav sig in i branschen 
2007 när han som 27åring bör
jade arbeta på fastighetsbolaget 
Norrlandspojkarna och fick rollen 
som vd.

– Affärsidén var att köpa 
tomma fastigheter, hyra ut och 
sedan sälja. Det här var i samma 
veva som den stora Lehman
kraschen så det gick bra att köpa 
och bra att hyra ut men att sälja, 
nja, det fanns inte likviditet i 
marknaden för det, minns han.

NP3 föds
Tillsammans med Norrlands
pojkarnas ägare Lasse Bäckvall 
och en kompis kom trion fram till 
att när det inte gick att sälja på de 
nivåer de ville var det lika bra att 
köpa mer. Sagt och gjort. Medan 
de letade ett briljant namn fick 
det nya bolaget heta NP, som en 
förkortning för Norrlandspojkar
na, och så slängde de in siffran 3 

eftersom de ju var tre kompisar.
Någon briljant namnidé kom 

aldrig. Eller var NP3 briljant? Idag 
är NP3 i alla fall en solskens
historia. I sin första portfölj hade 
de fastigheter för vad de tyckte 
den svindlande summan 200 
miljoner. 

Idag har de fastigheter för 
hela 22 miljarder. Och firar tio år 
på Stockholms börsen.

Andreas Wahlén i industri
lokalens entré som skulle kunna 
vara en snygg hotellobby.
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Börsen bäst
– Börsen var inte planen från bör
jan. Vi trodde snarare att vi skulle 
bygga ett bolag som skulle säljas 
till en institution eller liknande. 
Vi tog in kapital från friends & 
family, så det blev ganska många 
ägare som vi dessutom kände, 
berättar han.

– Vi hade lovat dem en exit. 
När vi funderade kring det insåg 

vi att det bästa var att notera 
bolaget på börsen. Då kunde 
våra ägare göra vad de ville, sälja 
eller behålla, och vi fick tillgång 
till en kapitalmarknad.

Beslut togs i mars 2014, de 
noterades redan 6 december 
samma år.

– Vi gick direkt in på Stock
holmsbörsens huvudlista efter en 
extremt arbetsam period. Om vi 

var modiga? Nja, kanske snarare 
naiva. Vi visste inte riktigt vad vi gav 
oss in på och det var tur kanske.

Idag ser han facit.
– Tio intressanta och bra år. Vi 

noterade oss på 30 kr/aktie. Idag 
står vi på 250–260 kr/aktie och 
har lämnat utdelning genom åren. 
Detta trots stora prövotider också 
med pandemi, inflationschock, 
lågkonjunktur, grön omställning ...

Fastighetssnabben har funnits 
med oss sedan dag ett och är 
en stor del av vår resa.
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På andra sidan bron
Vi lämnar NP3 och tar nya bron 
över den gamla fjärden igen. Nu 
till södra sidan där Fastighets
snabben har sina lokaler på 
Kontorsvägen.

Där tar Christer Andremo 
emot.

Med sexton år som fastighets
skötare på Fastighetssnabben i 
Sundsvall har han haft hand om 
en och annan byggnad. 

– Jag hade varit produktions
chef på ett bryggeri men ville 
testa något annat. Jag gick därför 
en utbildning till fastighetstek
niker. Halvvägs in på den pratade 
jag med en kille jag kände på 
Norrlandspojkarna och plötsligt 
ringde Fastighetssnabben. De 
kom upp för en intervju och 
efter bara någon dag åkte jag 
ner till Gävle och skrev kontrakt, 
berättar han.

Den här dagen är det rätt tomt 
på kontoret. Sophie Jakobsson, 
platschefen för Sundsvall/Härnö

sand, är på besök hos kund. 
Christer Andremo och teknikern 
Magnus Karlsson som jobbar från 
Sundsvall den här dagen är där.

– Jag gillade direkt den famil
jära känslan i företaget och den 
känslan lever kvar, säger Christer 
Andremo.

Trivs med variationen
Vi hänger med Christer på 
uppdrag och svänger in på Ica 
Kvantum. Christer ska kolla 
några saker. Butikschefen Patrik 
Berglund kommer förbi och de 
två skrattar och pratar.

Christer konstaterar att han 
trivs med att åka runt och träffa 
folk, både i stan och till bygg
nader på helt andra orter.

– Trafikverket är en stor kund. 
Jag ansvarar bland annat för ett 
teknikhus i Ånge där man sitter 
och styr alla tåg i Mellannorrland, 
ett säkerhetsklassat hus. Jag är 
där två dagar i veckan och på 
väg dit passar jag på att titta till 

SUNDSVALLSKONTORET

18 medarbetare fördelat 
på Sundsvall och filialer 
i Härnösand och Örn
sköldsvik. NP3 är den 
största kunden men även 
Trafikverket och Trophi 
är stora.
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Christer Andremo är stolt 
fastighets skötare som jobbat 
lääänge på Fastighets  
snabben i Sundsvall.
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järnvägsstationerna längs vägen. 
Stöde, Torpshammar, Fränsta, 
Ljungaverk, Erikslund ... 

– Där vet jag på ett ungefär 
vad som ska göras men de 
andra dagarna kan det vara 
allt möjligt och förstås akuta 
ut ryckningar. För mig är varia
tionen viktig.

Den här dagen har han, till 
exempel, pratat med Fastighets
snabbens felanmälan flera 
gånger. Det är något trassel med 
en fastighet i Bredbyn i Ånger
manland som måste lösas.

– Det är tryggt att ha en hel 
organisation bakom sig. Vi som 
jobbar ute har en hög ambition 
att göra det bra för kunden, men 
ibland måste man titta på vad 
som ingår i avtalet. Jag har  
mycket kontakt med Henrik 
Nises som kan det mesta kring 
sådana saker, säger Christer.

Tips sommar: Gå runt i Stenstan  
som byggdes inspirerad av europeiska 
storstäder efter branden 1888.

Tips vinter: Åk skidor, både 
längd och utför, på Södra Berget. 
Och varför inte käka efteråt? 

Passar bra ihop
Tillbaka till NP3 och Andreas 
Wahlén.

– Vi har 65 medarbetare på 13 
kontor från Västerås och Karlstad 
och norrut, och fastigheter på 
många fler orter. Vi ser affären 
som en lokal affär på varje plats, 
men vår organisation med huvud
kontoret i Sundsvall finns hela 
tiden med. NP3 och Fastighets
snabben påminner därför egent
ligen rätt mycket om varandra.

Han funderar högt:
– Fastighetssnabben har  

funnits med oss sedan dag ett 
och är en stor del av vår resa.  
De är vår största samarbets
partner och på många sätt har 
vi växt tillsammans. De startade 
kontor i Umeå, Östersund och 
Dalarna, när vi etablerade oss 
där. Kanske är det därför vi 
passar så bra ihop? 
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Oskar Andersson tar en fika på kon
toret i Borlänge. Det är inte så vanligt. 
I sitt arbete som fastig hetstekniker åker 
han över hela Sverige. När vi intervjuar har 
han precis varit ”på en veckas roadtrip från 
Borlänge till Östervåla till Katrineholm till 
Jönköping till Kalmar till Göteborg till Udde
valla till Karlstad till Filipstad och slutligen 
hem igen till Borlänge igen”.

Han började på Fastighetssnabben 2020 
och har fått allt större ansvar.

– Nu är jag fastighetstekniker 2, som  
vi kallar det. Jag har specialkompetens  
som certifierad energiexpert och ingår 
i Snabbens energiorganisation. Jag är 
system ansvarig för energiuppföljnings
systemet SaveUp, gör energideklarationer 
och energiutredningar runt om i Sverige, 
berättar han.

Lägg därtill att han tillsammans med  
kollegan Christoffer Möller leder en del  
interna utbildningar för företagets plats
chefer och lokala energicontrollers så fattar 
man att det är fullt upp.

– Energiförbrukning är väldigt intressant 
och det är spännande att se hur vi kan på
verka genom alla samband mellan ventila
tion, värme, flöden, tryck och temperaturer, 
konstaterar Oskar.

Så när han är ledig är teknik förstås det 
sista han vill tänka på.

– Nej, nej. Inte alls. Jag gillar teknik. Inte 
minst äldre bilar, jag håller till exempel på 
att renovera en TFord 1927 och jag har 
en liten samling av laptops, IBM/Lenovo 
Thinkpadserien.

 I sin yrkesroll arbetar han mot många av 
Fastighetssnabbens kunder. 

– Variationen är trevlig. Jag är involve
rad i en del större och tekniskt komplexa 
fastigheter som stöd till fastighetsansvarig. 
Vänta lite…

Telefonen ringer. Fikapausen är över.

Fikapaus i Borlänge!

Oskar Andersson
Ålder: 30
Bakgrund: Uppväxt i Gagnef, har gått 
yrkeshögskoleutbildning inom drift och 
fastighetsteknik (först som fastighets
skötare, senare drifttekniker). Studerade 
dessutom under två år rymdteknik.



Joakim Abrahamsson var sugen 
på en ny stad och nytt jobb.  
Det blev Västerås och Fastighets
snabben där han arbetar med 
fastighets förvaltning.



Fastighetssnabbens kontor i Västerås/Eskilstuna 
växer stadigt. På vår resa i Fastighetssnabbenland  
svängde vi av E18 och hälsade på.

 Kommuninvånare: 160 200 (varav 129 000 i staden)
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ibland måste man våga ta 
steget.

Joakim Abrahamsson, 41, 
gjorde det och flyttade på 
vinst och förlust till en ny stad, 
Västerås. Där arbetar han med 
förvaltning på Fastighetssnab
bens kontor. 

– I grunden är jag industri
mekaniker. Jag växte upp i 
Hofors och har arbetat på både 
företagen Ovako och Sandvik 
och trivdes med det. Några kol
legor sa ”ska du testa nåt så gör 
det nu innan du är för gammal”. 
De hade inte gjort det och ångra
de sig, berättar han.

Det där gick han och tänkte 
på.

– När en kusin flyttade från 
Spanien till Västerås hälsade jag 
på, kände att jag gillade stan och 
bestämde mig för att flytta. Jag 
tog nåt tillfälligt jobb i Västerås 
bara för att kunna flytta, skicka
de ett personligt brev till Fastig
hetssnabben där jag berättade 
vem jag var och att jag var sugen 
på att jobba ...

Sedan gick det fort.
Han fick en tjänst som fastig

hetsskötare, blev fastighets
tekniker och har nu nytta av de 
erfarenheterna när han arbetar 
med förvaltning.

– Egentligen är det rätt typiskt 
Fastighetssnabben. Många har 
jobbat i många år och gjort 
karriärer inom företaget. Vill man 
något finns möjligheter. I vår 
grupp jobbar vi tätt tillsammans 
och hjälper varandra. Vi är mel

lan 20 och 60 år och jag kan säga 
att det är den bästa grupp jag 
någonsin arbetat i, säger han. 

– Och behövs kunskap som vi 
saknar finns ju hela Fastighets
snabbens organisation bakom. 
Det tror jag är en trygghet både 
för oss och för kunderna. Jag gil
lar att det är väldigt prestigelöst. 
Man kan verkligen ringa vem 
som helst inom företaget.

Och så gillar han själva 
jobbet.

– Som förvaltare arbetar man 
väldigt brett. Förutom mina 

Fastighetssnabbens 
organisation är en 

trygghet både för oss 
och våra kunder.
Joakim Abrahamsson
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uppdrag i Västerås så är jag 
på Gotland några dagar varje 
månad. Jag håller kontakten med 
kunderna och är ett stöd till 
de som är ute och arbetar på 
fastigheterna. Det blir mycket 
projektledning och många beslut 
hela tiden, stora och små.

Han skrattar och konstaterar:
– När jag går hem för dagen 

och tänker att det här ska jag 
göra i morgon, nej, då är det säl
lan det blir så. Det är hela tiden 
många bollar i luften och för mig 
är det en del av tjusningen.

Full fart på kontoret
När vi kliver in i de nya lokalerna 
på kontoret i Bäckby Park är det 
full fart. Man flyttade dit då allt 
fler uppdrag krävde både större 
kontorsutrymmen och inte minst 
garage.

Idag är man, med säsongs
arbetare, 27 medarbetare.

Platschefen för Västerås/
Eskilstuna heter Viktor Park och 
sitter i telefon. Mitt emot honom 
sitter Elin Källman som efter att 
ha varit säsongare numera är 
teamleader. Även hon sitter i 

telefon. Bredvid henne knappar 
nyanställde Axel Eriksson, som 
är förvaltarassistent, på sitt 
tangentbord samtidigt som han 
pratar i, just det, telefon.

Platschefen Viktor Park har 
en ganska typisk Fastighets
snabbenkarriär.

– Jag arbetade tidigare med 
bilrekond, däck och fälg. På det 
företaget jobbade jag mig upp, 
blev verkstadschef och även 
delägare de sista två åren. Jag 
var sugen på något annat och 
sökte jobb på Fastighetssnabben, 

Tips sommar: Ta en båttur på 
Mälaren – eller gå längs Mälaren.

Tips vinter: Besök Steam Hotel 
– för spa eller för att titta på den 
vackra hotellobbyn.



precis i början av pandemin, 
berättar han.

– Jag blev teamledare för 
utemiljön men allt mer involverad 
i förvaltarärenden och blev efter 
två år platschef. Även om jag 
hade chefserfarenhet behöver 
man mycket stöd som ny. Idag 
är det Micke Marklund som är 
regionchef för mitt område och vi 
har avstämningar varje vecka. 

Vid sidan av chefsjobbet är 
han nu, tillsammans med bland 
annat Joakim Abrahamsson, 
med i en grupp som arbetar fram 
ett utbildningspaket för fastig
hetsteknik.

Problemlösning
Vi hakar på Joakim Abrahamsson 
på en tur runt Västerås. Det är 
många skolor och äldreboenden 
i hans portfölj. Vi stannar till på 
Mälardalens universitet, där han 
var placerad som fastighets
skötare och tekniker innan den 
nya tjänsten.

– Lite speciellt är att det ingår 
ett badhus, Kristiansborgsbadet, 
i det uppdraget. Tillsammans 
med en kollega fick jag gå en ut
bildning för att förstå pHvärden, 
syror och annat som man måste 
kunna för att sköta ett badhus. 
Mycket intressant!

VÄSTERÅSKONTORET

26 medarbetare, varav sex som  
arbetar i Eskilstuna. Bland kun
derna finns bland annat Hemsö, 
Trophi, NP3 och Stenvalvet.

Han åker runt mycket i arbetet.
– Fastighetsskötare ringer ofta 

och ber mig komma och titta på 
nåt, vi har ju kontakt hela tiden 
via telefon eller mejl.

Han betonar att det handlar 
om frihet under ansvar.

– Jag vet vad jag ska göra och 
ser till att det blir gjort. Många 
samtal inleds med att nån säger 
’vi har ett problem’. Då brukar 
jag tänka eller säga att ’männi
skan skickade folk till månen på 
1960talet, det var problem, men 
det löste sig, så lugn vi löser allt’.

Det ger ett nyttigt perspek
tiv ... 

”Om vi gör så här…” Elin Källman, 
Viktor Park, Axel Eriksson och 

Joakim Abrahamsson funderar.
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Hallå där Karin Östberg, platschef i 
Örebro/Karlstad, vi är ute på en roadtrip 
i Fastighetssnabbenland. Hur är läget 
hos er?
– Bra! Det går hela tiden framåt. I Örebro  
har vi växt främst med befintliga kunder. 
I Karlstad hade vi från starten bara en 
anställd, men när nya nationella uppdrag 
tillkommit har vi kunnat bygga upp en 
arbetsgrupp även där.

Hur länge har du varit platschef – och 
vad har du gjort tidigare?
– Jag började i samband med uppstarten 
av Örebrokontoret 2019. Närmast kom jag 
från en roll som kommersiell förvaltare på 
Castellum och innan det var jag många år  
i allmännyttan i olika roller. Att som entre
prenör komma från fastighetsägarsidan är 
en fördel. Det gör det lätt att förstå våra 
kunder och deras behov.

Hur många är ni numera?
– Vi är nio medarbetare i Örebro och fyra i 
Karlstad. Vi har även en säsongsanställd i 
Mariestad.

Var sitter du?
– Till vardags hittar man mig i Örebro men 
jag har i princip daglig kontakt med gänget i 
Karlstad. Fysiskt är jag på plats där minst en 
dag i veckan. Det är ungefär tio mil mellan 
städerna.

Vilka är era större kunder i området?
– NP3, Trafikverket, Stenvalvet och Stenhus 
är några av våra större kunder.

Någon fastighet som sticker ut?
– MSBs huvudkontor, som ägs av Vacse, 
i Karlstad. Det är ett relativt nytt hus där 
vi fått möjlighet att jobba med energiopti
mering i samarbete med hyresgästerna och 
nått riktigt bra resultat. Annars skulle jag 
säga att mixen av fastigheter i både Örebro 
och Karlstad ger roliga och varierande 
arbetsdagar. Det är allt från nyproducerade 
vård och omsorgsboenden till kontor,  
skolor, butiker och äldre industrifastigheter. 

Hur mycket samarbete, och om vad, 
har ni med övriga Fastighetssnabben?
– Jag upplever att vi har väldigt enkla och 
korta kontaktvägar. Om vi kliar oss i huvudet 
över en fråga i Örebro så finns det någon 
på en annan ort som har svaret. Vi hjälps åt 
och vi gillar det. Nämnas måste också våra 
centrala stödfunktioner. De är grymma på 
att ge oss en bra intern service. Då blir det 
lätt att jobba.

Hallå Örebro/Karlstad!



Fastighetssnabben har växt stadigt på Västkusten. Nu siktar man 
på fortsatt framgång och sakta men säkert fler marknadsandelar. 
Vi styrde mot Bästkusten som de själva säger…

Göteborg
 Invånare: 1 082 000 i StorGöteborg (varav 604 000 i Göteborgs Stad)



Christian Lyckemark är 
platschef i Göteborg i en del 

av Sverige där Fastighets
snabben växer stadigt.
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vi tar e18 från Västerås, 
svänger av i Göteborg och landar i 
Mölndal. Fastighetssnabben växer 
stadigt på Västkusten och har sin 
bas på Taljegårdsgatan i Mölndal, 
där även platschefen Christian 
Lyckemark, 35 år, huserar.

– Idag är vi sammanlagt 23 
medarbetare i Falkenberg, Borås, 
Lysekil, Uddevalla och här i Göte
borg, konstaterar han. 

Fastighetssnabbens kontor i 
området öppnade via en befintlig 
kund i norra delen av Sverige 
som ville använda Fastighets
snabbens tjänster även i västra 
Sverige. De områden Christian 
Lyckemark ansvarar för har idag 
cirka tio kunder i olika storlekar.

– Vi förvaltar främst samhälls
fastigheter som skolor, sjukhus, 
förskolor och äldreboenden, men 
vi täcker egentligen hela spektrat 
med även butikslokaler, industri
fastigheter och annat.

Snack med kollegor
Han bjuder på kaffe medan 
kollegorna Tobias Nordenhjälm 
och Fredrik Andersson, stannar 
till för att småprata. De diskuterar 
arbetsfrågor, planerar fredagens 
AW och pratar lösningar.

– Att växa organiskt är verk
ligen en styrka och kräver att 
vi levererar hög kvalitet. Vi vill 
fortsätta expandera och ta fler 
marknadsandelar lokalt, säger 
Christian.

Bred erfarenhet
Christian studerade tidigare i 
Malmö och erhöll en kandidat

examen i fastighetsvetenskap. 
Hans tidigare arbetserfarenheter 
har varit varierande. 

– Jag har tidigare jobbat 
mycket med försäljning, varit 
leasing agent för kommersiella 
lokaler och arbetat på Öckerö 
Fastigheter, ett kommunalt 
fastighets bolag, i ungefär fem år, 
berättar han.

Han blev senare intresserad 
av Fastighetssnabben som 
företag och sökte en tjänst som 
fastighetsförvaltare, vilken han 
fick och började i februari 2022. 
När den dåvarande platschefen 
slutade ett år senare erbjöds 
Christian rollen. Sedan dess har 
han arbetat med den befintliga 
gruppen och samtidigt rekry terat 

Västkusten är Bästkusten. I alla fall om man 
frågar göteborgarna själva. Spårvagnar, 
Poseidonstatyn och mycket, mycket annat 
lockar i landets andra stad. 
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med allt ansvar och de beslut det 
innebär. Jag har fått fantastiskt 
stöd både från vår HRchef Pelle 
Gussman och vår regionchef 
Anders Gustafsson. De har varit 
ovärderliga, säger han.

Christian är oftast i Göteborg 
men besöker även regelbundet 
andra orter där medarbetarna 
arbetar.

nya medarbetare. 
– Det är spännande att få 

arbeta med ett bra team när vi 
fortfarande är i en tillväxtfas. Jag 
gillar att arbeta med människor. 
Vid rekryteringar är det viktigt 
att både se på kompetens och 
att hitta personer som fungerar 
väl i grupp, säger han.

Christian märker att Fastig

hetssnabben har blivit mer känt 
i Västsverige. Det som var ett 
relativt anonymt företag har nu 
ett gott rykte.

Har fått mycket stöd
Att vara ny som chef kan vara 
utmanande.

– Det är en balansgång att gå 
från att vara kollega till att bli chef, 

GÖTEBORGSKONTORET

23 medarbetare fördelat  
på Göteborg och filialer i 
Falkenberg, Borås, Lysekil 
och Uddevalla. Bland  
kunderna kan Hemsö och 
Storebrand nämnas.
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– Man måste sprida lite kärlek 
överallt, skrattar han.

Under en tur in till Göteborg 
pratar vi om hans uppväxt i 
Ytterby i Kungälv, där han fort
satt har nära kontakt med sina 
barndomsvänner.

Efter två år på Fastighets
snabben beskriver han före
tagets stämning som ”familjär”.

– Det är en speciell känsla 
att kunna vända sig till vem som 
helst inom företaget, oavsett var 

i Sverige de sitter. Vi har en stark 
”vi”känsla i organisationen.

Han nämner företagets fokus 
på energifrågor och lyfter fram 
samarbetet mellan deras energi
controllers, Tobias Nordenhjälm i 
Göteborg och Fredrik Skoglund i 
Söderhamn.

– Både Tobias och Fredrik är 
riktiga klippor. Det känns tryggt 
att ha sådana bollplank och 
kompetens inom företaget.

Christian försöker vara lika 

stöttande för sitt team.
– Vi arbetar med varandra och 

det blir både trevligare och bättre 
så. Det är ett viktigt budskap jag 
vill förmedla, säger han.

Precis då ringer hans telefon.
– Ursäkta, jag måste ta det 

här. Hallå, det är Christian!
Efter att ha besvarat några 

frågor förklarar han:
– Det var Ellinor från vår kund

service i Gävle. Hon behövde 
kolla en sak med mig. 
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Följ med på 
vår resa!
Vi på Fastighetssnabben tycker att 
fastighetsägare ska kunna fokusera 
på sin kärnverksamhet, att äga 
fastigheter, och slippa tänka på allt 
annat. Därför är vi stolta över att 
vara en komplett partner som gör 
vardagen smidigare och affärerna 
lönsammare för våra kunder! 

Eftersom vi verkar på många orter 
med olika förutsättningar är den 
lokala kännedomen extra viktig. Följ 
med på vår resa runt landet på några 
av de 27 orter vi är etablerade på.

Scanna QR
koden för att 
se våra filmer 
från Göteborg, 
Karlstad och 
Gällivare.

Tips sommar:  
En promenad längs 
Avenyn är väldigt mycket 
sommar i Sverige…

Tips vinter: Universeum 
– tio våningar vetenskaps
museum för alla åldrar.

Snillen spekulerar. Fredrik 
Andersson, Tobias Nordenhjälm 
och Christian Lyckemark  
pratar jobb. 

Foto: Happy Visuals/

Göteborg & Co

Foto: Peter Kvarnström/

Göteborg & Co



www.fastighetssnabben.se

Fastighetssnabben  
i siffror

Antal anställda:

350
Servicefordon: 

223
Antal förvaltade fastigheter: 

3 000

Platskontor: 

27 orter

Fastighetssnabben engagerar sig i kampen mot ALS
Vi är stolta över att bidra till Börje Salming ALSstiftelse och  
deras viktiga arbete mot ALS. Genom att stötta stiftelsen vill vi 
vara med och skapa hopp och möjligheter för framtiden.

Porto 
betalt


